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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁPIS z 32. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 21. 2. 2022 v 15:00 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Jaromír Beránek, Martin Dlouhý, Jakob Hurrle, Radek 
Lacko, Tereza Nislerová, Vít Šimral 

                                                

Omluveni:  Marta Gellová, Jan Martínek, Tomáš Kalivoda, Petr Fifka 

 

Jednání řídil: Jiří Pospíšil, předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jiří Pospíšil přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP v 15:00 hod.  

Předseda výboru Jiří Pospíšil navrhuje na ověřovatele zápisu pana Martina Dlouhého.   

Hlasování: pro:  7 proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Martin Dlouhý. 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jiří Pospíšil přechází k programu on-line jednání, ke 
kterému nebyly vzneseny námitky. Předseda navrhuje hlasovat o programu v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR 
3. Tisk R-42980 ke schválení projektů v rámci 46. výzvy OP PPR 
4. Tisk R-42950 ke schválení projektů v rámci 59. výzvy OP PPR 
5. Tisk R-43097 ke schválení projektů v rámci 33. výzvy OP PPR 
6. Tisk R-43020 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  
7. Různé 

 

Hlasování o programu:  pro: 6   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
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Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Pan předseda Pospíšil předává slovo řediteli FON Karlu Andrlemu. Ředitel Andrle uvádí, že stav 
čerpání programu zůstává od prosince 2021 v zásadě stále beze změny. Zasmluvněno je přes 
1600 projektů ve výši 10,8 mld. Kč, což činí 108 % alokace programu. Certifikace programu je na 
úrovni 82,2 % alokace evropských prostředků a OP PPR je nyní v čerpání nejvýše ze všech programů. 
V současné době jsou otevřeny dvě poslední výzvy k předkládání žádostí o podporu, a to výzva na 
energetické úspory ve veřejné dopravě v prioritní ose 2 a výzva na navýšení kapacity MŠ v prioritní 
ose 4 s alokací 557 mil. Kč. Ředitel Andrle dále informuje o ukončených auditech z Ministerstva pro 
místní rozvoj a Ministerstva financí a uvádí, že byly oba audity ukončeny bez zjištění. Dále konstatuje, 
že na základě informací z pracovní skupiny Národního orgánu pro koordinaci vyplývá, že OP PPR 
dosáhl v roce 2021 pouze 2% chybovosti.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o stavu čerpání 
finančních prostředků z OP PPR 

Hlasování:  pro:   7  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Bod 3: Tisk R-42980 ke schválení projektů v rámci 46. výzvy OP PPR  

Karel Andrle seznamuje členy výboru se 46. výzvou OP PPR „Podpora sociálních služeb, komunitního 
života a sociálního bydlení“ v rámci prioritní osy 3 Podpora sociálního začleňování a boj proti 
chudobě. Výzva byla vyhlášena dne 17. 2. 2020, datum ukončení příjmu žádostí bylo 22. 6. 2021. 
Celková alokace činila 279 mil. Kč. Jednalo se o výzvu průběžnou, předloženo bylo celkem 52 žádostí 
s alokací 374,26 mil. Kč. Předmětem tisku R-42980 jsou tři žádosti o alokaci 15 mil. Kč. Ředitel 
Andrle blíže představuje projekt žadatele Green Doors z.ú. s názvem „Rekonstrukce a modernizace 
služeb sociální rehabilitace“. Předmětem projektu je vybavení ve třech tréninkových zařízeních, která 
souží jako sociální služba sociální rehabilitace pro osoby s dušením onemocněním. Je zaměřen na 
rekonstrukci a modernizaci tréninkové kavárny. V rámci projektu také dojde k nákupu vybavení - 
kávovarů, skříněk, kuchyně, ale i k rekonstrukci a modernizaci objektu – opravě střechy, schodiště, 
pokládky podlah atd. Celkové způsobilé výdaje jsou 2,8 mil. Kč. Detailní informace o projektech jsou 
obsaženy v materiálu, který byl členům výboru distribuován.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 46. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádosti o podporu. 

Hlasování:  pro: 6  proti:  0 zdržel se:  0 

 
Usnesení bylo schváleno. 
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Bod 4: Tisk R-42950 ke schválení projektů v rámci 59. výzvy OP PPR  

Ředitel Andrle seznamuje členy výboru s 59. výzvou OP PPR „Zvýšení dostupnosti zařízení péče o 
děti“ v rámci prioritní osy 4 Vzdělávání a vzdělanost a podpora zaměstnanosti. Výzva byla vyhlášena 
dne 14. 9. 2021, datum ukončení příjmu žádostí bylo 13. 1. 2022. Celková alokace činila 30 mil. Kč, 
jednalo se o výzvu průběžnou. Předloženo bylo celkem 12 žádostí s alokací 23,79 mil. Kč. Předmětem 
tisku R-42950 je schválení 10 žádostí s alokací cca 20,2 mil. Kč. Ředitel Andrle představuje projekt 
hlavního města Prahy s názvem „Dětská skupina Klíček“. Předmětem projektu je zajistit pro rodiče 
zaměstnané na MHMP péči o děti a zajistit jim tak uplatnění na trhu práce, usnadnit jim návrat do 
zaměstnání po rodičovské dovolené. Projekt je tedy zaměřen na slaďování rodinného a pracovního 
života. Celkové způsobilé náklady činí 1,3 mil. Kč.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 59. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádosti o podporu. 

Hlasování:  pro: 6  proti:  0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Bod 5: Tisk R-43097 ke schválení projektů v rámci 33. výzvy OP PPR 

Karel Andrle seznamuje členy výboru s 33. výzvou OP PPR „Energetické úspory v městské veřejné 
dopravě“ v rámci prioritní osy 2 Udržitelná mobilita a energetické úspory. Výzva byla vyhlášena dne 
14. 1. 2020 a datum ukončení příjmu žádostí je 31. 3. 2022. Celková alokace činí 507,8 mil. Kč. Jedná 
se o výzvu průběžnou. Předloženo bylo celkem 5 žádostí s alokací 484,2 mil. Kč. Nyní je schvalována 
1 žádost s alokací cca 86,7 mil. Kč. Ředitel Andrle představuje projekt žadatele Dopravního podniku 
hl. m. Prahy s názvem „Modernizace osvětlení tunelů NM - ZE“. Předmětem projektu je renovace 
zastaralého a energeticky vysoce náročného osvětlení traťových tunelů na trase metra A v úseku 
Náměstí Míru – Flora za moderní energeticky efektivní osvětlovací soupravu. Celkové způsobilé 
náklady činí 86,7 mil. Kč.  
 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 33. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádost o podporu. 
 
Hlasování:  pro:   7 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 

Bod 6: Tisk R-43020 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 
2022  

Ředitel Karel Andrle uvádí, že se jedná o rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení 
schválených žádostí o platbu a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím 
odvodů za porušení rozpočtové kázně na straně městských částí. 
 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
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Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 
 
Hlasování:  pro:   6 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Bod 7: Různé 

Předseda Pospíšil předává slovo panu Redu Ifrahovi, který informuje členy výboru o vývoji přípravy 
českého předsednictví a spolupráce mezi hlavním městem a vládou ČR. Pan Ifrah uvádí, že materiál 
k připracovaným akcím je nyní v připomínkovém řízení před jednáním v RHMP. Dále informuje, že v 
SEK PRM byla nově zřízena pozice koordinátora pro předsednictví. Pan předseda Pospíšil se pak 
25. února 2022 setká s panem ministrem pro evropské záležitosti Mikulášem Bekem. Na jednání bude 
řešena otázka spolupráce a koordinace během předsednictví.  

K voucherovým programům pak pan Ifrah uvádí, že se tématem i nadále zabývá, a předpokládá, že na 
březnovém jednání výboru budou prezentovány konkrétní informace k ukončeným projektům.  

 

 
Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno 15:22 hod. 

Další on-line jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 21. 3. 2022 od 15 hod. 

 

 

 

 
 
   
Ověřil: Martin Dlouhý, člen Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


